
Zápis z jednání Finančního výboru ZMČ Praha 22 ze dne 9. 9. 2015   3/15 
 

Přítomni: dle prezenční listiny: přítomni 3 členové z 5 členů výboru, p. Michal Doležal omluven 

Host: Ing. Jiří Pařízek – zástupce starosty 

Zahájení: 17:35 hod.  

Ukončení: 19:10 hod.   

 

Výbor je usnášeníschopný. 

 

Program: 1. Rozpočtová opatření od 6. 5. 2015 do 9. 9. 2015  

2. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2015 

3. Hospodaření ZŠ, MŠ a ŠJ za I. pololetí 2015 

4. Různé 

 

Jednání řídil: předseda FV ZMČ Praha 22 Mgr. Jiří Matyášek 

 

Úvod 

Předseda FV přivítal přítomné a konstatoval, že FV je usnášeníschopný. Vzhledem k tomu, že nebyly 

žádné další připomínky a návrhy, dal hlasovat o programu jednání:  

 

Usnesení 1. 

FV ZMČ Praha 22 schvaluje program jednání FV ZMČ Praha 22 dne 9. 9. 2015.  

3 pro, 0 proti, 0 se zdrželo – návrh byl přijat 

 

Za ověřovatele zápisu byl navržen pan Petr Tamele.  

 

Usnesení 2. 

FV ZMČ Praha 22 schvaluje ověřovatelem zápisu z jednání FV ZMČ Praha 22 dne 9. 9. 2015 člena 

FV ZMČ Praha 22 pana Petra Tameleho.  
3 pro, 0 proti, 0 se zdržel – návrh byl přijat 

 

1. Rozpočtová opatření za období od 6. 5. 2015 do 9. 9. 2015 – písemný materiál  

Předseda FV Mgr. Matyášek konstatoval, že část rozpočtových opatření je již zahrnuta v upraveném 

rozpočtu (viz bod 2.) a předal slovo Ing. Wetterovi, který seznámil členy FV s účelovosti obdržených 

dotací v celkové výši 2 128 900 Kč. Dále o zvýšení příjmů a výdajů celkem o 81 600 Kč a přesun 

neinvestičních výdajů ve výši 200 000 Kč u MŠ Sluneční ve schváleném rozpočtu, o snížení výdajů 

zvýšením stavu krátkodobých finančních prostředků v souhrnné částce 5 997 300 Kč (podíl dotace 

z příjmů PO za rok 2014 a doplatek na OSPOD za rok 2014), odvod ve výši 43 600 Kč z finančního 

vyrovnání za rok 2014 a o zvýšení stavu fondu darů o přijaté dary v souhrnné výši 65 000 Kč.  

Po diskuzi, v rámci které byly upřesněny některé položky ve zvýšených výdajích (vyhotovení 

monitorovací zprávy, nákup DDHM a dar pro ČRS), dal předseda FV Mgr. Matyášek hlasovat o 

usnesení: 

 

Usnesení 3. 

FV ZMČ Praha 22 bere na vědomí rozpočtová opatření, která již schválila RMČ Praha 22 podle 

svých kompetencí. 

 

2. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2015 - písemný materiál  

Předseda FV Mgr. Matyášek uvedl tento bod, který měl již od července t. r. k dispozici. Obdobně 

požádal o zaslání Zprávy o plnění za I. - III. čtvrtletí 2015 po jejím vypracování (říjen 2015) a předal 

slovo Ing. Wetterovi.  Ten sdělil, že čerpání výdajů v celkové rekapitulaci podle jednotlivých oddílů 

rozpočtové skladby bylo dodrženo podle upraveného rozpočtu. Překročení výdajů v rámci 

jednotlivých položek u odborů je v průběhu roku možné a je řešeno formou rozpočtových opatření. 

Oboje potvrdil i Ing. Pařízek.  Celkové příjmy byly splněny na 48 % (58 578 929,28 Kč) a celkové 

výdaje byly čerpány ve výši 26 % rozpočtu pro rok 2015 (35 134 310,06 Kč, z toho běžné výdaje 

32 544 063,41 a kapitálové výdaje 2 590 246,65 Kč). V rámci diskuze byly vysvětleny jednotlivé 

dotazy týkající se položek příjmové i výdajové stránky rozpočtu podle odborů – peněžní dary, 

poplatek za pečovatelskou službu, pokuty za zábory veřejného prostranství, přijaté dary, vyúčtování 

služeb za média, nákup vozidel a bankovní poplatky. Součástí zprávy je přehled BÚ peněžních fondů 



k 30. 6. 2015 a přehled účelových dotací včetně jejich čerpání. V rámci plnění plánu hospodářské 

činnosti jsou celkové výnosy splněny na 59 % a náklady čerpány ve výši 20 % schváleného rozpočtu 

pro rok 2015. FV diskutoval o pronájmu pozemků k parkování (21 %) - bude splněn po úhradě 

předepsaného nájmu v prosinci 2015, o spotřebě elektrické energie (1 %) - bude čerpána po obdržení 

faktur ve IV. čtvrtletí t. r.  Do nákladů musela být zaúčtována daň z převodu nemovitosti za prodej 

pozemku v prosinci 2013 ve výši 682 760 Kč. Náklady hospodářské činnosti zatím neobsahují odpisy 

DHM. 

Zpráva o plnění byla projednána v Radě MČ, je zveřejněna na webu MČ a bude předložena na 6. 

zasedání ZMČ.  

 

Usnesení 4. 

FV ZMČ Praha 22 bere na vědomí Zprávu o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. 

pololetí 2015. 

 

3. Hospodaření ZŠ, MŠ a ŠJ za I. pololetí 2015 – ústní informace 

Předseda FV Mgr. Matyášek předal slovo Ing. Petrovi, který informoval přítomné členy o tom, že 

všechny zřízené příspěvkové organizace měly od zřizovatele zajištěn plynulý provoz, na který 

obdržely z rozpočtu MČ 50 % ze schváleného ročního příspěvku. V hospodářské činnosti (mimo MŠ 

Za Nadýmačem, která ji bude provozovat až od září t. r.) bylo dosaženo zisku.   

  

Usnesení 5. 

FV ZMČ Praha 22 bere informaci o hospodaření ZŠ, MŠ, a ŠJ za I. pololetí 2015 na vědomí.  

 

4. Různé 

Ing. Wetter informoval o jednání s ČS o úrokových sazbách na spořicích účtech. Vyšší zúročení za 

současné situace na bankovním trhu je minimální - u zůstatku nad 5 mil. Kč úrok 0,11 % p. a. na dobu 

1 roku na jednom účtu. Pouze v případě vázání finančních prostředků na 48 měsíců je úrok stanoven 

na 0,4% p. a.      

 

Ing. Pařízek seznámil přítomné s problematikou financování MŠ Sluneční, s průběhem přístavby ZŠ 

Bří Jandusů a o návštěvě paní primátorky Adriany Krnáčové v naší MČ dne 1. 9. 2015. 

 

FV krátce diskutoval o budoucích potřebách školských zařízení v obci a potřebách jejich financování, 

zatímní nedostatečnosti vlastních zdrojů MČ Praha 22. 

 

Na závěr předseda FV ZMČ Praha 22 Mgr. Jiří Matyášek poděkoval všem přítomným za účast a 

ukončil jednání FV ZMČ. 

 

 

 

 

Mgr. Jiří Matyášek 

předseda FV ZMČ Praha 22 

 

 

 

Zapsal: Ing. R. Petr, MPA – tajemník FV ZMČ Praha 22 

Ověřil: pan Petr Tamele  – člen FV ZMČ Praha 22 


